
 

 
                          Næstved Sejlklub  

 
 
 

1 
 

Dagsorden Mødereferat med blåt 
Inderhavnens Afdelingsbestyrelse 
 
Referent: Jacob Holm Dato: 20-04-2017 

Afdelingsbestyrelsesmøde nr. 4 

 
Mødedato: 20. april 2017 kl. 19.00 
 
Sted:  Skipperstuen Karrebæksminde 
 
Deltager: Tilkaldt:        Jan Christoffersen (JC), Ejvind Bodal (EB), Poul Elvig (PE),  

Jacob Holm (JH), Søren Jacobsen (SJ) Kenneth Ahlgren (KA).  
Flemming Mazur (FM). Ivan Ravn (IR) Supplant  

 
 Deltog ikke: Kenneth Ahlgren med afbud. 

 
 
Dagsorden: 
  

1.Orientering fra formanden 
2. Nyt fra ansvarsområderne 
3.Eventuelt 

 
 1: Orientering fra Formanden: 
  

Havnefoged Flemming er startet. Den nye aftale med Flemming indeholder også 
rengøring af Karantænehuset efter behov. Der bliver indkøbt materialer og redskaber 
til rengøring. Medlemmer og gæstesejlere bør som altid gøre rent efter sig. 
 
Der er bestilt årsmærker til din båd. Husk at afhente det og få det sat på båden. 
 
Problemerne omkring parkering ser ud til at være løst. 
 
Arealet foran Skipperstuen ønsker Inderhavnen at leje af Næstved Havn. 
 
Hovedbestyrelsen har indkaldt en indlægsholder der måske har gode ideer til hvordan 
NSK kan få solgt nogle af de 53 ledige pladser der er for tiden. 
 
Jacob deltager på næste Hovedbestyrelsesmøde den 25. april da Jan er på ferie. 
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2: Nyt fra ansvarsområderne. 
 
 Broer og Havne anlæg (SJ) orienterer: 
 
 Der har været forårsklargøring af broer og havneareal. 
  
  
  
 

 Udlejning Skipperstuen(KA) orienterer: 
  
 Der er 4 nye udlejninger siden sidste møde. 
 

En lejer har meldt fra. 
 
 
 
 Bygninger: (KA) orienterer: 
 

Der bliver indkøbt og monteret 2 stk. varmepumper til henholdsvis dame og 
herretoilet i toiletbygningen. De vil både varme bygningen op men også være med til 
at holde luftfugtigheden lidt nede. 
 
Bestyrelsen indhenter tilbud og forslag til skilt til montering på Karantænehuset 
Flemming indkøber toiletsæder til toiletbygningen. 
 
Der bliver ikke etableret Internet/Wi-fi omkring Karantænehuset for sæsonen 2017, da 
sæson 2016 var forholdsvis dyr, da mange brugere streamer film og det hurtigt bliver 
til stor omkostning for NSK. De fleste brugere har i dag selv abonnement med 
fornuftige priser på Data. 
 
Et par af klubbens medlemmer har tilbudt at lave et træskilt (Tekst: Karantænehuset, 
NSK Klubhus) til opsætning på Karantænehuset. Det monteres på siden der vender 
mod havnen / p-pladsen. 
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Arealer (FM) orienterer:  
 
Der vil blive etableret nyt hegn omkring grillpladsen 
 
Bestyrelsen er OBS på, at der løbende skal bruges lidt brædder hist og her for at holde 
broer og arealer klar til vores medlemmer og gæstesejlere. 

 
   
 
 

Bro pladser (PE) orienterer: 
 
Der er 24 ledige bådpladser, det går desværre den forkerte vej. 

  
 
 
  

Økonomi og EL anlæg (EB) orienterer: 
 
Der er 13 medlemmer der endnu ikke har betalt. 

  
  
 

3: Eventuelt:  
 
  

 
 
  

Næste møde: torsdag den 1. maj kl. 19.00 i Skipperstuen 
 
 
 
 
 

Jacob Holm  
Sekretær. 


